
Udvalget for Forskning, Innovation og Videregående Uddannelser

Til: Ministeren for forskning, innovation og videregående uddannelser

Dato: 15. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 191
Marstal Navigationsskole, som kører godt, og igennem årene klart har doku-
menteret en positiv udvikling, kan optage flere navigationsstuderende, som
der er behov for i erhvervet, men kvotesystemet er desværre en forhindring.
Hvad er ministerens holdning til kvotesystemet, og hvilke initiativer vil ministe-
ren tage for at sikre mulighederne for øget optagelse til gavn for udviklingen i
søfartserhvervet ?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling
Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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